
 

Ministeren 

 

6. november 2014 

 

J nr. 2014-2772 

 

/   

 

Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg  

1240 København K 

Folketingsmedlem Lars Christian Lilleholt (V) har den 30. oktober stillet mig følgende 

spørgsmål S 194, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål S 194 

 

"Mener ministeren, at det var unødvendigt at lempe erhvervslivets PSO-afgift med 

knap 8 mia. kr. frem mod 2020 med Vækstpakken 2014? " 

 

Svar 

 

Jeg henviser til svaret på spørgsmål nr. S 193. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Rasmus Helveg Petersen 

 2014-15
S 194 endeligt svar 
Offentligt


